
Wat brengt de toekomst?

Beste inwoner van groot-Houthulst,

Het doet ook u (hoogstwaarschijnlijk) deugd om te zien 
dat na twee coronajaren het verenigingsleven zich weer 
op gang trekt. Onze gemeente kent een bloeiend vereni-
gingsleven en dankzij de inzet van heel wat inwoners 
(her)leeft het weer hier bij ons. 

Laat ons eerst en vooral hopen dat corona een nare her-
innering blijft. Maar dat het dagdagelijkse leven een pak 
duurder is geworden, hebt u ongetwijfeld ook al kunnen 
vaststellen.

Het is daarom van het grootste belang dat ook de ge-
meente de vinger op de knip houdt. Helaas moeten wij 
soms vaststellen dat er wel veel ideeën opgesomd wor-
den om te besparen bij de gemeente, maar dat het vaak 
bij goede bedoelingen blijft. En op veel vlakken geeft 
onze gemeente nog al te makkelijk en al te veel geld uit. 

N-VA Houthulst zal in elk geval niet dulden dat er 
beknibbeld wordt op de ondersteuning van het vereni-
gingsleven in onze gemeente. 

Koop lokaal
Al 12 jaar lang vragen we jullie telkens in ons laatste 
huis-aan-huisblad van het jaar om te winkelen bij onze 
lokale zelfstandigen. En ook dit jaar willen we jullie 
onze lokale handelaars warm aanbevelen. 

We schuiven de komende weken ook weer gezellig aan 
bij de feesttafel met vrienden en familie. Laat ons in 
deze feestperiode ook bijzonder aandacht schenken aan 
de inwoners van onze gemeente, die zich in deze tijd 
van het jaar nu nog eenzamer voelen dan anders.

Tenslotte wil ik u en uw familie en vrienden een 
deugddoend en (ja, het is en blijft een cliché) vooral een 
gezond 2023 toewensen.

Met vriendelijke én Vlaamse groet

Filip Vanhevel
Fractievoorzitter
N-VA Houthulst

Cadeaus kopen? 
Bij uw lokale handelaar, 
natuurlijk!
De eindejaarsperiode staat voor de deur. Traditioneel 
een periode waarin we heel wat cadeautjes kopen. 
Mogen we u iets vragen?  Ga voor die vele cadeautjes 
eens langs bij onze lokale zelfstandigen. Als u eens 
goed rondkijkt, zult u zelf vaststellen dat er heel veel 
mooie winkels en bedrijven zijn in Houthulst. Zij 
zorgen mee voor leven in onze dorpen en hebben uw 
steun ook dit jaar nodig. In naam van onze lokale 
zelfstandigen, van harte bedankt! 

Houthulst
N-VA Houthulstwww.n-va.be/houthulsthouthulst@n-va.be
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Zoek de antwoorden in de puzzel, schrap ze en wat overblijft is een feestelijke zin.

1    Familienaam van een N-VA-gemeenteraadslid: Julie …
2    Dorp waar N-VA-gemeenteraadslid Kristof Vande Moortel woont.
3    Voornaam van de N-VA-fractievoorzitter in de gemeenteraad.
4    Voornaam én naam van een mannelijk N-VA-gemeenteraadslid in Houthulst.
5    Voornamen van de 2 N-VA-leden in het Bijzonder Comité van de Sociale Dienst: …. Seys-Callens & … Clauw.
6    Voornaam van N-VA-gemeenteraadslid dat op de Boskant woont.

Kerstpuzzel 2022
Wilt u ook een cadeaubon winnen? Naar goede gewoonte krijgt u ook 
dit jaar een kerstpuzzel van ons. De hoofdprijs is een waardebon van 
40 euro. Daarnaast schenken we jullie ook nog vier waardebonnen 
van 20 euro. Als winnaar spendeert u uw waardebon bij een lokale 
zelfstandige in groot-Houthulst.

Los vlug de onderstaande vragen op. Schrap de antwoorden in de 
kerstpuzzel. Dan blijft er een feestelijke zin over. Stuur die zin naar 
houthulst@n-va.be of per post naar N-VA Houthulst, Hoge Ieperweg 
19, 8650 Merkem.

Vermeld ook uw naam, adres en telefoonnummer. Zo kunnen we u 
makkelijk bereiken als u bij de gelukkige winnaars bent.

Uw inzending moet ons bereiken vóór 20 januari 2023. In ons eerste 
huis-aan-huisblad van 2023 maken we de winnaars bekend.

Voelt u het soms ook wel 
eens (politiek) kriebelen?
Hebt u wel eens een idee waardoor het leven in onze 
gemeente aangenamer zou zijn? Heeft u zin om samen met 
een groep gelijkgezinden je ideeën verder uit te werken? 

Antwoordde u twee keer ‘JA!’ op de vorige vragen?  
Dan moeten we eens bab-
belen met elkaar. 

N-VA Houthulst is op zoek 
naar u. Laat dan iets van 
u horen en werk samen 
met ons aan een betere 
leefomgeving voor iedereen 
in onze gemeente. U bent 
alvast van harte welkom!

Wist je dat?
    …  Het voltallige schepencollege op 8 september 2022 

unaniem de vergunning van het sociale bouwproject in de 
Stationsstraat in Merkem goedkeurde? In dit project 
komen er 116 sociale woningen. Het overgrote deel van 
deze woningen zijn huurwoningen. N-VA Houthulst blijft 
ervan overtuigd dat een gemengde verkaveling met 
sociale woningen maar ook met privé-kavels een veel 
betere optie zou geweest zijn. Helaas, deze optie werd 
nooit overwogen. Het winstbelang kwam en komt op de 
eerste plaats. En de gemeente gaat hier gedwee in mee. 

    …  Een schepen met een lange staat van dienst naar 
aanleiding van 21 juli trakteerde op café in Houthulst en 
daarna doodleuk zijn ‘bonnetje’ binnenbracht op de 
gemeente? En hij kreeg de kosten van ‘zijn’ 
traktaat dus ook terugbetaald. Dat de belas-
tingbetaler het rondje van een schepen op 
café moet betalen, kan er bij ons gewoon-
weg niet in. Foei!

houthulst@n-va.be
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Nieuws uit de gemeenteraad

Julie Descheppere blijft ijveren om de speel-
plaats van de gemeenteschool in Jonkershove groener 
te maken en een speeltuin aan te leggen in de nabije 
omgeving. De (schoolgaande) kinderen kunnen zich 
dan naar hartenlust uitleven op dit speelplein tijdens 
hun speeltijden en ook in hun vrije tijd.

Tanja Greitsch deed het voorstel om (jeugd)vereni-
gingen te ondersteunen bij de aankoop van energiezuinige 
toestellen in hun lokalen. Met de huidige energieprijzen is 
het gebruik van oude koelkasten en diepvriezers af te ra-
den. Via een groepsaankoop zou de gemeente verenigin-
gen die oude toestellen willen vervangen door energiezui-
nige toestellen, kunnen helpen. Dit is volgens Tanja een 
veel beter oplossing dan verenigingen zomaar verplichten 
om nieuwe toestellen te moeten kopen.

Filip Vanhevel stelde zo’n 10 jaar geleden al voor 
om in Klerken een (officieel) oefenparcours voor cyclo-
cross aan te leggen. Naar aanleiding van het ereburger-
schap van Gianni Vermeersch (wereldkampioen Gravel) 
herhaalde hij dit voorstel. Ook stelde hij voor dat de 
gemeente nu een gravel-fietsparcours doorheen de vier 
deelgemeentes aanlegt. Een gravelparcours zou een toeris-
tische én sportieve voltreffer zijn zowel voor toeristen als 
inwoners. 

Kristof Vande Moortele vroeg in de gemeenteraad 
van juni hoe de gemeente aankijkt tegen (verplichte?) 
fusieplannen van Houthulst. De burgemeester wist te 
vertellen dat er twee informele en verkennende gesprek-
ken werden gevoerd met de burgemeesters van Staden 
en Langemark-Poelkapelle. Er is ook een derde gesprek 
gepland. 

Nick Geers blijft bij het gemeentebestuur aandringen 
op meer dadendrang. Bijna 10 jaar geleden stelde Nick al 
voor om toe te treden tot het burgemeestersconvenant. De 
meerderheid lachte hem toen net niet weg. Ondertussen 
trad het gemeentebestuur vorig jaar toe tot dit convenant 
om het leefmilieu in onze gemeente te verbeteren. Maar 
Nick blijft concrete acties en resultaten eisen van de bur-
gemeester en schepenen. Nu blijft het al te vaak bij vage 
beloftes en losse flodders. 

Elke maand is er gemeenteraad in Houthulst. 
Onze gemeenteraadsleden zijn hierin heel 
actief en doen talrijke voorstellen. Hier vindt 
u meer uitleg bij enkele voorstellen. Heeft u 
een vraag of een tip voor onze gemeenteraads-
leden? Spreek hen aan of stuur ons een mail 
op houthulst@n-va.be. We nemen contact met 
u op en samen gaan we voor een oplossing.

www.n-va.be/houthulst



FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


